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Protokół Nr: XXIX/2021 

 

Nazwa sesji: XXIX sesja RG Frysztak 

Data sesji: 31.05.2021 

Numer sesji: XXIX/2021 

Miejsce w którym odbyła się 

sesja: 

sala konferencyjna 

Godzina rozpoczęcia: 09:27 

Godzina zakończenia: 11:11 
 

 

Na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz art. 15zzx 

ust. 1 i 2 ustawy z 02 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych  

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, XXIX sesja Rady Gminy Frysztak zwołana na dzień 

31 maja 2021 r. o godzinie 9:00 odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość (zdalny tryb obradowania). Dyskusja i głosowanie odbyło się poprzez system 

informatyczny. Przewodniczący Rady prowadził sesję z sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

Frysztak, ul. Ks. W. Blajera 20, 38-130 Frysztak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Frysztak – Pan Jacek Król – otworzył XXIX sesję Rady Gminy 

Frysztak, powitał Radnych, Sołtysów, Pana Jana Ziarnika – Wójta Gminy Frysztak, 

przedstawicieli Urzędu Gminy Frysztak oraz mieszkańców oglądających transmisję. 

 

Ad. 1 

Stwierdzenie quorum. 

 

Pan Przewodniczący obrad stwierdził, że na 15 radnych na sesji obecnych jest 14 

radnych, więc sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 

  

Pan Przewodniczący stwierdził, że zawiadomienie o zwołaniu sesji zostało wywieszone na 

tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy Frysztak do publicznego wglądu oraz na stronie urzędu. 

Stwierdził, że na 7 dni przed sesją dostarczono Radnym zaproszenia na sesję i projekty uchwał. 

Pan Przewodniczący poinformował, że Radni wraz z materiałami otrzymali protokół XXVIII 

sesji z dnia 29.04.2021 r. oraz poinformował o nagrywaniu i transmitowaniu sesji. 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Jerzy Gałuszka 

2. Jacek Król 

3. Mariola Mendocha 

4. Stanisław Kwiatek 

5. Edward Giera 

6. Ryszard Chmura 

7. Tadeusz Pawlik 

8. Władysław Wilisowski 
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9. Kazimierz Kłosowicz 

10. Paweł Matusz 

11. Janusz Machowski 

12. Lesław Kraus 

13. Ryszard Czernicki 

14. Jolanta Szymkowicz 

 

Lista Sołtysów obecnych: 

1. Pani Halina Jantoń  

2. Pani Katarzyna Makuch 

3. Pan Stanisław Sułkowski 

4. Pan Jan Garncarski 

5. Pan Tadeusz Bobek  

6. Pan Andrzej Żurowski 

 

Ad. 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad oraz zapytał czy są propozycje zmian – Pan 

Wójt zaproponował wprowadzenie dwóch dodatkowych punktów: Przedstawienie „Raportu  

o stanie Gminy Frysztak za 2020 rok” oraz „Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania leasingowego”. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął glosowanie nad wnioskiem Pana Wójta o zmianę porządku 

obrad  poprzez dodanie punktu: Przedstawienie „Raportu o stanie Gminy Frysztak za 2020 rok” 

w miejsce punktu 4. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Lesław Kraus Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 
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Radny Oddany głos 

Mariola Mendocha Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad. 

 

Do sesji dołączył Pan Kazimierz Drygaś Radny Gminy Frysztak. Pan Radny poinformował, że 

brał udział w głosowaniu pierwszego wniosku o zmianę porządku obrad. Pan Przewodniczący 

sprawdził ponownie obecność Radnych Rady Gminy Frysztak na XXIX sesji oraz stwierdził, 

że na 15 radnych na sesji obecnych jest 15 radnych, więc sesja jest prawomocna do 

podejmowania uchwał. 

Pan Przewodniczący ponownie rozpoczął głosowanie nad wnioskiem Pana Wójta o zmianę 

porządku obrad  poprzez dodanie punktu: Przedstawienie „Raportu o stanie Gminy Frysztak za 

2020 rok” w miejsce punktu 4. Natomiast Pan K. Drygaś – Radny, zgłosił że nie wyświetliło 

mu się pole do głosowania.  

Pan Przewodniczący poinformował, że w związku z tym, że Pan K. Drygaś Radny, nie był 

zalogowany podczas głosowania pierwszego wniosku o zmianę porządku obrad, a nie ma 

możliwości reasumpcji głosowania, Pan Radny weźmie udział w kolejnych głosowaniach. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie wniosku o zmianę porządku obrad poprzez dodanie 

punktu: „Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 

zobowiązania leasingowego” w miejsce punktu 11. 

  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 
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Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad 

XXIX sesji oraz poinformował, że pierwszy wniosek o zmianę porządku obrad został przyjęty, 

zaproponował wprowadzenie punktu  „Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania leasingowego” w miejsce punktu 12. 

 

Pan P. Matusz, Radny zgłosił, że Rada Gminy głosowała nad przyjęciem tego punktu w miejsce 

punktu 11. Pan Przewodniczący wyjaśnił, że pierwszy wniosek o zmianę porządku obrad został 

przyjęty w miejsce punktu 4., nastąpiła zmiana numeracji punktów.  

 

Zmiany w porządku obrad zostały naniesione. Wprowadzono dodatkowe punkty 

Przedstawienie „Raportu o stanie Gminy Frysztak za 2020 rok” w miejsce punktu 4. oraz 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 

zobowiązania leasingowego” w miejsce punktu 11. 

 

 Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie porządku obrad z wprowadzonymi zmianami. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła porządek obrad XXIX sesji  

z wprowadzonymi zmianami.  

 

Porządek obrad: 

 Otwarcie sesji 

1. Stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
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3. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał  

z poprzedniej sesji. 

4. Przedstawienie „Raportu o stanie Gminy Frysztak za 2020 rok”. 

5. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi Gminy Frysztak za 2020 r.  

6. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Samorządowi Powiatu Strzyżowskiego na realizację w 2021 r. zadania publicznego. 

7. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

8. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 

na 2021 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2021 – 2036. 

10. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz 

Gminy Frysztak. 

11. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 

zobowiązania leasingowego. 

12. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku  

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego. 

13. Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 29.04.2021 r. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zamknięcie obrad XXIX sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Ad. 3 

Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał 

z poprzedniej sesji. 

 

Pan Wójt przedstawił informację z działalności międzysesyjnej, przedstawił zarządzenia 

wydane w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionej informacji 

– nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 4 

Przedstawienie „Raportu o stanie Gminy Frysztak za 2020 rok”. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że zgodnie z art. 28aa ustawy o samorządzie 

gminnym Wójt co roku do dnia 31 maja przedstawia radzie gminy raport o stanie gminy. Rada 

gminy rozpatruje raport podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała rady gminy  

w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium Wójtowi. Raport rozpatrywany jest  

w pierwszej kolejności. Nad przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza się 

debatę, która odbędzie się podczas sesji w czerwcu. Dodatkowo poinformował, że raport został 

umieszczony w BIP, a Radni otrzymali dokument na swoje adresy mailowe.  

 

Pan Wójt zgodnie z obowiązującymi przepisami przedstawił „Raport o stanie Gminy Frysztak 

za 2020 rok”.  
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Ad. 5 

Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi Gminy Frysztak za 2020 r. 

 

Pan Wójt przedstawił „Analizę stanu gospodarki odpadami komunalnymi Gminy Frysztak za 

2020 r.”. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionej informacji: 

- Pan S. Kwiatek, Radny – w tamtym roku Rada Gminy podjęła uchwałę odnośnie opłat 

komunalnych. Po raz pierwszy od 2013 r. w pierwszej kolejności była podjęta uchwała,  

a następnie odbył się przetarg. Zawsze było odwrotnie.  

Z tabeli nr 3 w analizie wynika, że na dzień 31.12.2020 r. najwięcej zaległości było  

w miejscowości Widacz. Czy na dzień dzisiejszy ta sytuacja się poprawiła? 

- Pan Wójt wyjaśnił, że uchwała była podejmowana wcześniej ze względu na obowiązujące 

przepisy. Wprowadzając nowe warunki dot. kompostownika, należy powiadomić mieszkańców 

w odpowiednim czasie. Przetarg jest jawny, każdy może stanąć do przetargu.  

Na bieżąco staramy się prowadzić windykację opłat. Pracownik, który zajmuje się tym 

systemem dzwoni i wysyła sms. Jeżeli to nie skutkuje staramy się kierować sprawę do 

komornika. W większości przypadków postępowanie komornicze jest nie skuteczne z uwagi na 

trudną sytuacje mieszkańca. W tej chwili nie jestem w stanie powiedzieć, czy sytuacja się 

zmieniła jeśli chodzi o Widacz.  

- Pan S. Sułkowski, Sołtys m. Lubla – poinformował o podrzucaniu śmieci do rowów. Przy 

ostatnim zbiorze wielkogabarytów ktoś podrzucił opony. Pan Sołtys poprosił o interwencję.  

- Pan S. Kwiatek, Radny – nie mogę się zgodzić z Panem Wójtem. Wiedzieliśmy, że ustawa się 

zmieniła i można było odpowiednio wcześnie ogłosić przetarg, aby wiedzieć jaka jest cena na 

tonę i ustalić stawkę.  

- Pan Wójt – jeżeli mieszkańcy będący świadkami takiego zdarzenia (podrzucanie śmieci) nie 

zawiadomią policji czy nie udokumentują tego, jesteśmy bezradni. Musimy zebrać odpady  

i podwyższa to koszt.  

Pan Wójt odniósł się do wypowiedzi Pana S. Kwiatka. Myślę, że całe postępowanie było 

zrobione zgodnie z prawem. Mamy jedną z najniższych stawek w okolicy.  

- Pan J. Gałuszka, Radny - zaproponował, aby Sołtysi nie roznosili nakazów podatkowych  

i dot. odpadów. Podczas epidemii byliśmy narażeni. W ościennej gminie wszyscy płacą w kasie 

w urzędzie.  

- Pan Wójt – możemy tak zrobić, przy czym Państwo Sołtysi pozbawiają się prowizji z tytułu 

zbiorki podatków lub opłat za gospodarowanie odpadami. Jest taka opcja, aby płatność była  

w kasie w urzędzie lub przez przelew bankowy.  

- Pan J. Gałuszka, Radny – w sąsiednich gminach Sołtysi miesięcznie otrzymują 500 zł.  

- Pan S. Sułkowski, Sołtys m. Lubla odniósł się do wypowiedzi Pana J. Gałuszki, Radnego. 

Proszę takie rzeczy uzgadniać z wszystkimi Sołtysami. Zbieranie podatków na wsi ułatwia 

ludziom życie.  

- Pan E. Giera, Radny ustosunkował się do wypowiedzi Pana S. Kwiatka, Radnego. Jeżeli są 

podejrzenia proszę to zgłosić odpowiednim władzom.  

- Pan S. Kwiatek, Radny – ja tylko to kalkuluje, biorę udział w przetargach.  

Nie zgodzę się z Panem Wójtem, że mamy w okolicy jedną z najniższych stawek. Raz przez 

miesiąc, przez 5-6 miesięcy dwa razy w roku mamy wywóz. Inne miejscowości mają nieco 

wyższe stawki, ale cały rok wywożą dwa lub trzy razy.  
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- Pan Wójt – założenia do przetargu zawsze są konsultowane na komisjach z Radnymi. Jeżeli 

będzie sugestia, że wywóz w miesiącach zimowych ma być częstszy, to tak zrobimy.  

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Samorządowi Powiatu Strzyżowskiego na realizację w 2021 r. zadania publicznego. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że wszystkie projekty uchwał były szczegółowo omawiane 

na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, zostały pozytywnie zaopiniowanie. Dodatkowo Radni 

otrzymali projekty wraz z materiałami na sesję.  

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Janusz Machowski Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXIX/258/2021 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Strzyżowskiego na realizację 

w 2021 r. zadania publicznego. 
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Ad. 7 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 86.67 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 2 13.33 % 

 

Radny Oddany głos 

Paweł Matusz Wstrzymuje sie 

Lesław Kraus Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje sie 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXIX/259/2021 

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2021 rok. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały. 
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Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93.33 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 1 6.67 % 

 

Radny Oddany głos 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje sie 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXIX/260/2021 

w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2021 rok. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2021 – 2036. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 86.67 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 2 13.33 % 

 

Radny Oddany głos 

Jacek Król Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje sie 

Lesław Kraus Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje sie 

Mariola Mendocha Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXIX/261/2021 

w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2021 

– 2036. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz 

Gminy Frysztak. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 
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Radny Oddany głos 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXIX/262/2021 

w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Frysztak. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie 

zobowiązania leasingowego. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały: 

- Pan P. Matusz, Radny – założyliśmy, że znajdzie się firma, która udzieli nam leasingu bez 

ponoszenia żadnych kosztów. Czy zakładamy, że znajdziemy firmę udzielającą leasingu bez 

żadnych kosztów? Pojazdy leasingowane będą musiały być ubezpieczone. Ubezpieczenie 

pojazdów od kwoty wartości przedmiotów leasingu  380 000 zł brutto też będzie stanowiło 

kwotę. Czy nie będziemy zabezpieczać tej kwoty? 

- Pan Skarbnik – przetarg nie zawiera ubezpieczenia. Koszty leasingu, prowizja dla firmy 

leasingowej musimy zawrzeć w tej kwocie, która jest przewidziana do spłaty w tym roku – 

26 388,85 zł. Ewentualnie istnieje możliwość zwiększenia w późniejszym czasie, gdyby po 

przetargu okazało się, że kwota 380 000 zł będzie za mała - dołożenie środków np. z rezerwy 

Wójta.  

- Pan P. Matusz, Radny – może w uchwale byśmy zapisali, że mamy 380 000 zł na zakup 

ciągnika wraz z ubezpieczeniem? 

- Pan Skarbnik – uważam, że nie jest to dobry pomysł. Kwotę związana z ubezpieczeniem 

możemy zaplanować poza uchwałą. Ta uchwała wystarcza do przeprowadzenia przetargu. 

Ewentualnie możemy umowę leasingową tak zawrzeć, aby raty były pomniejszone  

o ubezpieczenie. 
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- Pan Wójt – jeżeli wpiszemy ubezpieczenie, a po przetargu okaże się, że kwota jest wyższa niż 

mamy w uchwale, to musimy ją poprawić. Mam nadzieje, że ta kwota jest taka, że powinniśmy 

się zmieścić również z ubezpieczeniem.  

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 86.67 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 2 13.33 % 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje sie 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje sie 

Jacek Król Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXIX/263/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania leasingowego. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku  

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 
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Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Edward Giera Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXIX/264/2021 

w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Pan Janusz Machowski, Wiceprzewodniczący opuścił obrady XXIX sesji z przyczyn 

osobistych. 

 

Ad. 13 

Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 29.04.2021 r. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do protokołu – nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad w/w protokołem. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 
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Radny Oddany głos 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła protokół z obrad sesji Rady 

Gminy Frysztak z dnia 29.04.2021 roku. 

 

Ad. 14 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję: 

- Pan S. Kwiatek, Radny – na kiedy planowane jest ogłoszenie przetargów i wykonawstwo 

asfaltowania dróg w Gminie? 

- Pan J. Gałuszka, Radny zgłosił, że tablica ogłoszeniowa przy Domu Myśliwskim jest 

zniszczona i zarośnięta.   

- Pan Wójt – jesteśmy w trakcie przygotowania dokumentacji przetargowej, wykonywania 

kosztorysów. Mam nadzieję, że w pierwszej dekadzie czerwca zostanie ogłoszony przetarg. 

Realizacja – do końca września. Mamy problem w dwóch miejscowościach, jeśli chodzi  

o Fundusz Sołecki, ponieważ nie mamy określonej własności.  

Tablica ogłoszeniowa – jeżeli jest to nasza tablica to ją uporządkujemy. Jeżeli nie, zgłosimy do 

właściciela.  

- Pani J. Szymkowicz, Radna zwróciła się z prośbą o udzielenie informacji nt. opon, które 

pozostały przy drogach.  

- Pani K. Makuch, Sołtys m. Huta Gogołowska poinformowała, że po zbiórce 

wielkogabarytowej zostało bardzo dużo wiader, zabawek plastikowych. Nie są to rzeczy, które 

mieszczą się do worków. 

- Pan Wójt – jeżeli okaże się, że właściciel wystawił opony będziemy prosić o ich zabranie  

i w ramach limitu dostarczenie ich na PSZOK. Jeśli są to opony podrzucone, zawiadomiliśmy 

o tym policję. Jeżeli uda się ustalić kto podrzucił to również jest wyjście z tej sytuacji. Jeżeli 

nie, musimy te opony pozbierać i zapłacić za utylizację. Zrobimy to w tym tygodniu. 

Odpady, które zostały po zbiórce zostaną zebrane w środę, kiedy będzie zbiórka pozostałych 

odpadów. 
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Ad. 15 

Zamknięcie obrad XXIX sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXIX sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

 

ZAŁĄCZNIKI DO PROTOKOŁU: 

1. Zaproszenie na sesje (A/a.). 

2. Kopia nagrania audiowizualnego XXIX Sesji Rady Gminy –płyta DVD. 

 

Na tym sesję zakończono i protokół podpisano. 

 

 

Sporządziła: 

Ewelina Baje 

Przewodniczący Rady 
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